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§ 1 Närvarande 

 

Tjg. ordföranden hälsar ledamoten Kerstin Rosenqvist Hedler (SKPF) 

välkommen. 

 

Sekreteraren noterar närvaro. 

 

 

 

§ 2 Val av justerare 

 

Alex Margulies utses att tillsammans med Eva Sahlin justera dagens 

protokoll. 

 

 

 

§ 3 Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning 

 

Dagordningen fastställs efter tillägg av ett par övriga frågor. 

 

 

 

§ 4 Anmälan av protokollsjustering KPR  11/2007-12-06 

 

Anmälan läggs med godkännande till handlingarna. 

 

 

 

§ 5 Anmälan av protokollsjustering ÄN 11/2007-12-18 

 

Anmälan läggs till handlingarna. 

 

 

 

§ 6 Anmälan av protokollsjustering HKR  8/2007-12-06 

 

Anmälan läggs till handlingarna. 

 

 

 

§ 7 Rätten för alla Stockholmare över 75 år att få tillgång till 2 

timmars hemtjänst i veckan med förenklad bistsåndsbedömning.                                                      

 

Äldreroteln har remitterat en motion till äldrenämnden skriven av Leif 

Rönngren (s). Motionären föreslår att alla stadens äldre över 75 år 

ges rätt till två timmars hemtjänst i veckan med förenklad 

biståndsbedömning samt att detta beaktas i budget för 2008. 

 

Rådet gör följande uttalande: 

 

KPR har vid flera tillfällen framfört att den eftersträvar att öka de 

äldres eget inflytande på hemtjänstens uppgifter i det egna hemmet. 
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KPR har därför förordat att myndighetsbeslutet skall precisera den tid 

som beviljats. 

 

En sådan inriktning uppfattas som positiv av den äldre. Härutöver har 

KPR påpekat att ett sådant system effektiviserar stadens ekonomiska 

uppföljning. Genom att den äldre ges möjlighet att följa upp att den 

beviljade tiden verkligen utförs, kommer staden endast att betala för 

utförda prestationer. 

 

Resultaten från försöksverksamheten och Äldrecentrums utvärdering 

är entydigt positiva. 

 

Vi har mot den bakgrunden svårt att förstå förvaltningens avstyrkande. 

Med full respekt för att inte olika system skall verka parallellt, menar 

vi att det är hög tid att utforma ett system där myndighetsbeslutet 

kommer att uttryckas i hemtjänsttimmar/vecka. Att med hänvisning till 

utvärdering av fixartjänsternas maximala 6 tim/år eller effekten av 

ökade förebyggande besök avvakta en omorientering, finner vi inte 

godtagbart. 

 

KPR vill i stället fästa uppmärksamhet på tjänsteutlåtandets 

övergripande positiva inställning till motionens tankegångar. KPR vill 

starkt rekommendera Äldrenämnden att ge förvaltningen i uppdrag att 

snarast utarbeta ett förslag till ett system som skall kunna omfatta såväl 

generella beslut med förenklad biståndsbedömning och 

individualiserad sådan. Systemet bör kunna införas under innevarande 

år. 

 

 

 

§ 8 Bedömningskansliets organisation 

 

Under hösten 2007 beslutade kommunfullmäktige att inrätta ett 

bedömningskansli. Förvaltningen föreslår att kansliets arbete inleds 

med att göra en nulägesanalys för att få fram fakta kring aktuell 

situation och olikheter i bedömningarna. 

 

Rådet har ingen erinran. 

 

 

 

§ 9 Anmälan av KF-beslut 2007-12-11 om äldrepeng i tre nivåer 

 

Stadsledningskontoret har utarbetat ett förslag till ersättningsnivåer i 

ett valfrihetssystem avseende vård- och omsorgsboenden för äldre 

personer (ålderdomshem, gruppboenden och sjukhem) i tre nivåer 

(Dnr 327-3748/2007). Ersättningen föreslås täcka alla kostnader 

exklusive hyran där en schablonersättning föreslås avseende 

verksamhets- och lokalytor till privata utförare. Vidare föreslås en 

ersättning till lägsta nivån under sju dagar efter avflytt eller dödsfall 

med möjlighet till dubbel ersättning om någon ny flyttar in på boendet 

inom dessa dagar. Stadsdelsnämnderna betalar den av 
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kommunfullmäktige beslutade ersättningen till respektive vårdgivare. 

Förslaget innebär inte någon förändring av nuvarande 

resursfördelningssystem till stadsdelsnämnderna för äldreomsorg.  

 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 26 november 2007 

beslutades om minoritetsåterremiss av ärendet. Efter 

minoritetsåterremissen har ärendet remitterats till 

stadsledningskontoret. Kommunfullmäktige beslöt den 11 december 

2007 att anta förslaget till äldrepeng i tre nivåer (utl.2007:184). 

 

Rådet lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

 

§ 10 Förslag till anvisningar för vårdbehovsmätningar för fastställande 

av ersättningsnivåer i stadens valfrihetssystem inom vård- och 

omsorgsboende 

 

Stadsledningskontorets förnyelseavdelning har utarbetat fyra 

mätinstrument som ska användas vid vårdbehovsmätningarna. 

Sammanräkningen av varje mätinstruments slutsumma utgör den 

totala summan för det skattade vårdbehovet. Summan av det skattade 

vårdbehovet anger vilken ersättningsnivå, 1, 2 eller 3, utföraren ska få.  

 

Äldrenämnden har av stadsledningskontoret (Dnr 320-3446/2007) fått 

i uppdrag att ta fram rutiner kring hur vårdbehovsmätningar ska gå 

till och vem som ska utföra dessa. 

 

Rådet påpekar att mätningarna borde kunna användas även på 

anhörigvårdbedömningar, men har i övrigt ingen erinran. 

 

 

 

§ 11 Anmälningsärenden 

 

 Uppföljning av åtgärdsplan med anledning av inspektörsrapport 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnds beslut 

 

 Granskning av äldreomsorgen 2007 i Maria-Gamla stans 

stadsdelsnämnd 

Förslag på åtgärder (Dnr 602-449/07) 

Maria-Gamlastans stadsdelsnämnd 

 

Till handlingarna 

 

 

 

§ 12 Förvaltningschefens information 

 

 Framförs en inbjudan av Ewa Samuelsson och Ann-Marie Furumark 

till KPR-lunch i Stadshuskällaren den 31 januari kl. 11.30. 
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 MAR-ärendet tog av äldrenämnden den 18 december och är nu på väg 

mot KS. Enligt uppdragsförslaget gör äldrenämnden uppföljning 

tillsammans med berörda stadsdelsnämnder. 

 

 Verksamhetsberättelse för 2007 skrivs fram till februarinämnden. 

Därefter presenteras en modell för verksamhets- och 

kvalitetsuppföljningen. 

 

 Upphandlingsarbetet är i full gång med Hemtjänsten och Enstaka plats. 

Upphandling av entreprenader sker i samarbete mellan SLK och 

stadsdelsnämnderna. 

 

 Informeras om SvD:s tidningsartikel i helgen ang. ”ej verkställda 

beslut”. Kommenteras att hänvisning till boende har kort varsel, medan 

3 månaders uppsägningstid är standard. Den dubbla hyran tas dock 

hänsyn till upp till 3 månader vid beräkning av den enskildes avgift. 

 

 Stockholms stad A-Ö – informationssamling – utdelas till rådet. 

 

 

 

§ 13 Övriga frågor 

 

 Rådet önskar få slutversionen av riktlinjeärendet samt KF-protokollet. 

. 

 Rådet önskar även få den kompletta äldreplanen 

 

 Rådet betonar vikten av möjlighet till förhandsinformation om 

kostnader samt skriftliga besked om vad som är beviljat. 

 

 Rådet önskar ökad kunskap om tandvård hos biståndsbedömarna. 

Förvaltningen upplyser att denna kunskap ingår i den info och 

utbildning som aktuellt ges till personalen. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Göran Edenberg 

sekreterare 


